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BASQUET LEB OR 

Uneu en la ineertesa 
Els socis del Fon;a Lleida voten dema la moció de censura per rellevar González 
1I Aliaga sera el seu substitut si com tot apunta prospera la proposta 

XAVIER PUJOL 
I LLEIDA I EIs socis que gestionen el 
Forc;a Lleida prendran dema la 
segona gran decisió en els vuit 
anys de vida del club: el relleu 
en la presidencia. Ho faran vo
tant una moéió de censura que 
la majoria d'ells van presentar 
fa unes tres setmanes per for
c;ar Félix González a deixar el 
carrec en mans. d'un altre deIs 
membres del consell que, tret 
que hi hagi sorpreses d'última 
liora, sera un deIs vicepresi
dents, Albert Aliaga, que es va 
incorporar a la societat fa unes 
tres temporades. 

Si com tot apunta la proposta 
prospera, sera la fi d'una con
vivencia que ha durat just vuit 
anys, quan un 12 de juliol del 
2012 es presentava en societat 
a l'NH Pirineus el nou club, el 
Forc;a Lleida Club Esportiu, que 
a l'abril havia registrat oficial
ment el tecnic Edu Torres, lla
vors president del Lleida Bas
quetbol, davant de la impossi
bilitat de fer-se carrec deIs pa
gaments que exigia l'Agencia 
Tributaria per saldar l'enorme 
deute que arrossegava el Lleida 
Basquet SAD, xifrat aleshores 
en més de 2,5 milions d'euros. 

El Forc;a Lleida estava inte
grat en els seus orígens per tret
ze membres, dels quals ara se'n 
mantenen deu. Van ser Antoni 
Cudós, Jaume Ramon, Alba 
Zaragoza, Juan Biurrun, Pere 
Pauné, Francesc Armengol, José 
Anton Gómez, Pep Castarle
nas, Francesc Ojeda i el mateix 
Félix González. També en van 
ser membres fundador s Juan 
Antonio Jiménez, Edu Torres i 
Francesc Perarnau, que la cam
panya anterior havien estat a la 
junta directiva del Lleida Bas
quetbol, nom amb el qual va 
competir l'equip a LEB Or aque
lla temporada 2011-2012. Tots 
eren accionistes de la societat, 
amb una aportació de 30.000 

La majoria deis socis fundadors de I'entitat, durant una reunió. 

MAJORIA PEL CANVI 

Vuit deis onze socis 
actuals van presentar 
la moció de censura 
perque hi hagi un canvi 

euros, encara que Torres i Pe
rarnau ocupaven, a més a més, 
un carrecremunerat, el primer 
el de director esportiu i el segon, 
el de gerent. 

Pero al cap de pocs mesos 
d'iniciar-se l'etapa del projec
te, els socis van haver de bregar 
amb la que ha estat, fins ara, 
la crisi més important de l'en
titat, que fins i tot va posar se
riosament perill el seu futuro La 
mala gestió economica va gene
rar un forat de més de 300.000 
euros a causa principalment de 
l'anomenat cas deIs contractes 
dupIicats. La junta es va tro-

bar en el moment de pagar les 
nomines deIs jugadors d'aque
lla primera temporada que els 
contractes que havia presentat 
a la Federació Espanyola eren 
d'una quantia molt inferior al 
que Edu TorJes, com a director 
esportiu, havia pactat amb ells. 
Aquesta situació va provocar el 
cessament del tecnic i que els 
socis haguessin de subscriure 
un credit per fer-se carrec del 
deficit i assegurar d'aquesta ma
nera la viabilitat de l'entitat, que 
encara ara estan pagant. 

Vuit anys després, el club viu 
el seu segon sotrac intern des
prés que vuit deIs onze mem
bres que actualment integren la 
soeietat forcessin González a la 
convocatoria d'una assemblea, 
que el passat 17 de juny es va 
fixar per dema dilluns amb un 
únic punt del dia: la destitució 
del president i l'elecció del seu 
substitut. 

La inscripció a 
la LEB Or, abans 
del 17 de juliol 
• Davant la situació pro
vocada pel Covid-19, les 
inscripcions a les catego
ries estatals s'ha retardilt 
al 17 de juliol com a da
ta límit. El Forc;a Lleida 
esta pendent de resoldre 
la seua situació institu
cional per reunir tota la 
informació i pr~sentar-Ia 
a la Federació Espanyo
la, que inclou un aval de 
150.000 euros, que que
dara renovat de l'any an
terior, i la inscripció de 
36.000 euros, la meitat 
de l'import en el moment 
d'inscriure's i la resta amb 
un pagaré amb venciment 
a 30 de setembre. 


